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ZAPIS

ze schůze  komise  výstavby  a dopravy  Městského  úřadu  v Soběslavi,  která  se konala  dne

17.04.2019  v 15:15  hodin  se schůzkou  pozvaných  v kanceláři  č. 112  odboru  výstavby  a RR,

nám. Republiky 55/1, 1. patro.

Přítomní:  dle  prezenčnílistiny,  která  je připojena  k zápisu,  pozvaný  host:  Ing. Dana  Hořická  -

vedoucí  OVRR  MěÚ  Soběslav,  Jiří  Pour-investiční  technik  města  Soběslav

PROGRAM:

A.  Projekt  parkoviště  u DDM  -  studie

B.  Stavební  úpravyJirsíkovi  ulice  - studie

C. Parkování  v centru  města  Soběslavi  -  zpráva  o realizaci

D,  Seznámení  s projektem,,Modernizace  trati  Veselí  n. L. - Tábor  - II. část,  úsek  Veselí  n. L. -

Doubí  u Tábora,  2. etapa  Soběslav  -  Doubí"

E. Různé

Schůzi  zahájil  předseda  komise  Mgr.  Vladimír  Drachovský,  který  nejprve  přivítal  všechny

přítomné.  Poté  přešel  k jednotlivým  bodům  programu  schůze.

A. Proiekt  parkoviště  u DDM  -  studie

Komise  se seznámila  s konečnou  variantou  studie  nových  parkovacích  ploch  a chodníků

v prostoru  před  DDM,  kterou  zpracoval  ing.  Jiří  Lagner.  Konečná  varianta  je kompromis  mezi

variantami  předloženými  a projednávanými  na minulé  komisi.

Komise  bere  studii  na vědomí  a doporučuje  tuto  variantu  k dalšímu  jednání.

Realizace  projetu  se předpokládá  v roce  2020.  Letos  není  akce  v rozpočtu.  Po dokončení

projektu  bude  následovat  podání  žádosti  o ÚR a SP.

B. StavebníúpmvyJirsíkoviulice-studie

Komise  se seznámila  s variantou  M studie  -  Úpravy komunikace  a chodníků  v Jirsíkově  ulici

vSoběslavi, kterou zpracoval ing. Jiří Lagner v04/2019.  Dále byla komise seznámena
s provedeným  VDZ  v této  ulici.

Komise  doporučuje  v rámci  této  stavby  i výměnu  a modernizaci  VO (4 stožáry).

Komise  bere  studii  na vědomí  a doporučuje  tuto  variantu  k dalšímu  jednání.

Realizace  projetu  se předpokládá  v roce  2019  - 2020.

C. Parkování  v centru  města  Soběslavi  -  zpráva  o realizaci

Vladimír  Drachovský  a Jiří Kubeš  seznámil  komisi  s realizovaným  SDZ a VDZ  v okolí  a na nám.

Republiky  v rámci  projektu:  úpravu  systému  parkování  v centru  města  Soběslavi.  Realizaci
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dopravního  značení  prováděla  firma  Dopravní  značení  Janev,  Planá nad Lužnicí.  Kompletní

osazení  a zhotovení  dopravního  značení  bylo hotové  do 31.03.2019.  Od 01.04.2019,  tedy

podle  plánu,  bylo dopravní  značení  v platnosti.  V rámci  této  akce bylo obnoveno  VDZ na

autobusových  zastávkách,,U  Slunce"  a,,U  Husa".

Parkování  vcentru  města  bude  monitorováno  ve  spolupráci  sMP  Soběslav.  Případné

připomínky,  podněty  a získané  výstupy  budou  po cca 6 měsících  vyhodnoceny.  V případě

nutnosti,  bude  systém  parkování  úpraven.

D. Seznámení  s proiektem,,Modernizace  trati  Veselí n. L. - Tábor - //. část, úsek Veselí n. L.

- Doubí  u Tábora,  2. etapa  Soběslav  -  Doubí"

Jiří Kubeš  seznámil  komisi  s projektem,,Modernizace  trati  Veselí  n. L. - Tábor  - Il. část, úsek

Veselí  n. L. - Doubí  u Tábora,  2. etapa  Soběslav  -  Doubí".  Předmětem  byly  hlavně  přeložky

silnic 11/135, 111/13521 a MK a budoucí uspořádání  silniční sítě v celé trase. Dále pak průběh

probíhajících  řízení  k povolení  stavby  u různých  speciálních  stavebních  úřadů.

Investor  Správa  železniční  dopravní  cesty,  státní  organizace,  IČ0 70994234,  Dlážděná

1003/7,  110  00 Praha 1-Nové Město, pokud se podaří vše řádně povolit  a vybrat  zhotovitele
(již probíhá  vyhodnocení  uchazečů  - zhotovitelů),  by chtěl  se stavbou  započít  na podzím

2019.  Stavba  by měla  být  hotová  do 31.07.2022.

E. Různé

Komise  byla  seznámena  s projektem  OC Soběslav,  který  bude  realizován  v areálu  bývalé

Jitony  a.s., dnes  GZ media  a.s. -  vedle  prodejny  Lidl.

Komise  projednala  nutnost  odstranění  náletových  dřevin  v rozhledovém  trojúhelníku

křižovatky  MK  Na Pískách  EI silnice  111/13521 vulici Petra Bezruče. Provedením

odstranění  náletů  pro  zajištěnílepšího  rozhledu  bude  pověřena  SMS s.r.o.

Komise  doporučuje  zadání  studie  na prověření  možné  bezbariérové  úpravy  v místě

napojení  promenády  do ulice Protifašistických  bojovníků.  Vsoučasné  době  jsou zde

provedeny  úpravy  pro kočárky,  ale pro  vozíčkáře  zde bezbariérová  úprava  chybí.

Další  jednání  komise  se bude  konat  v 26.06.2019  od 15:00  hodin.  Na dalším  jednání  komise

projedná  zejména:

- Územní  studie  Na Ohradě

Další  dle program  dle potřeby

Z á V ě r:

Program  vyčerpán  a nebyly  vzneseny  žádné  další připomínky.  Mgr.  Vladimír  Drachovský

v 17.00  hodin  schůzi  komise  výstavby  a dopravy  ukončil.

Zapsal:  Jiří Kubeš
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